
 

Notulen MR De Kerkuil 
 
Helga, Leonoor, Marco, Margret, Edwin, 
Jeanne en Rinske 

 

Datum:  21-11-2023 
 
 
Voorzitter:  Jeanne 
Notulist:  Rinske 
 

 
 

 
Onderwerp 

  
Opmerkingen 

 
 

 
Opening en vaststelling agenda 

 

  
Jeanne opent de vergadering. 

Diane en Chantal zijn ziek en hebben afbericht gegeven.  

 
 

 
Notulen vergadering  
d.d. 03-10-23 

  
De notulen worden goedgekeurd.  
 

 

 

 

Bespreking actiepunten na vorige 
vergadering 

  

OR heeft gereageerd op de vraag over de begroting. Die 
is gestuurd naar Jeanne. De jaarcijfers van de 

voorgaande 2 jaren zijn gedeeld. (2020-2021 en 2021-
2022) 
Bijna € 58000 in kas. Kosten waren lager dan de 
bijdragen die binnengekomen zijn.  

Leerkrachten hebben meegekregen dat ze meer bij de OR 
mogen aankloppen voor bepaalde zaken.  
 

 
 

 
Mededelingen vanuit het team 
 

Directie:  
 
OR: notulen 12-9-23 ontvangen 
 
 
Ouders: niets  

 

 
 
 
 
 
 

 
 
GMR: Notulen staan in Outlook 
Blosse 
 

  
Zie onderaan de notulen. 
 

• Evaluatie risico inventarisatie plan (zie bijlage) 
➔ Eén nadelig punt: Personeel vindt het klimaat 

in de school niet in orde. Er komt vanuit 
Blosse een update voor het ventilatiesysteem. 
Er is vorig jaar vloer- en dakisolatie gekomen. 

➔ Meeste kleine puntjes van de inventarisatie 

zijn al opgepakt door school of door Blosse.   

 
• Opvolging bezoek Sigrid t.a.v. Blosse expeditie 

Helga heeft met Sigrid gesproken over de 
kerstmarkt. Afgesproken: bij het kerstdiner staat 
Sigrid op het plein aan statafels, met hopelijk wat 
MR-leden om de poster (gemaakt door Rinske) te 

delen en bespreken met de ouders. In de 
Nieuwsbrief aangeven.  

 
• Pilot flexibele vrije dag 

➔ Met het opbouwen van vrije uren kun je voor 
één jaar een flexibele vrije dag regelen, maar 
het jaar erna zijn er dan weer te weinig uren 

voor zo’n dag. Daarom beginnen we er niet 
aan.  

 
• Bibliotheek i.c.m. achteruitgang leesvaardigheid 

➔ Bieb is gered voor een jaar. Moet er actie 

gevoerd worden, gaat het na een jaar wel 

dicht? Helga gaat er achteraan.  

 
 
 

 
Beleid mobieltjes in de klas 

  
https://voo.nl/nieuws/mobieltjes-in-de-klas-en-de-rol-
van-de-mr 

Op de Kerkuil: geen mobieltjes bij ons op school. Als er wel 
één meegaat, wordt hij ingeleverd bij de leerkracht.  

 
 

 
Verkiezingen MR 

  
Marco maakt een stukje tekst om mensen warm te maken 

voor de MR. Chantal is verkiesbaar (termijnen lopen af), 

https://voo.nl/nieuws/mobieltjes-in-de-klas-en-de-rol-van-de-mr
https://voo.nl/nieuws/mobieltjes-in-de-klas-en-de-rol-van-de-mr


een nieuwe ouder mág zich in de plaats van Edwin 

verkiesbaar stellen.  
Dit stukje komt na de kerstvakantie op Kwieb, zodat er 
meegekeken worden tijdens de eerstvolgende 
vergadering. Voor 1 feb inschrijven.  
 

 
 
 
 

 
Kwieb app en inlog MR 

  
Agenda in Kwieb, maandelijkse mail in Kwieb, delen van 
informatie. -Hier is Diane mee bezig.  
Er staan 2 MR-mailadressen; het is de kortste met MR erin.  
 
Tip voor team: Instructiemail aan de activiteit/evenement 

in Kwieb koppelen.  
 

 
 

 
WVTTK (wat verder ter tafel 
komt)  

  
Hoe zit het met de aansprakelijkheid in geval vervoer 
door ouders wordt gedaan? Helga zoekt dit uit. 
Er komt tussen de kerst- en de zomervakantie 

inspectiebezoek. Daarom hebben we komende week een 
audit, een soort vooronderzoek.  
Er kwam nog een vraag over de advisering.  

➔ Volgorde van melden is hierin belangrijk: 
eerst naar de leerkracht zelf, vervolgens 
directie als er geen bevredigend antwoord is, 

tot slot MR.  
Complimenten voor een juf die in polonaise de kinderen 
veilig richting de gym dirigeerde.  
 

 Volgende vergadering  23 januari 2024 

 

 
Hierbij weer de puntjes van het team  

• We hebben een mooie studiedag gehad op 20 oktober met het hele onderwijs en opvang van Limmen 

(ook een deel alleen voor onderwijs) 

• Na de herfstvakantie zijn alle groepen weer gestart met een nieuw IPC-project. Mooi om de kinderen 
weer zo enthousiast te zien na een pakkende opening. 

• Uiteraard maken we ook weer lampions en is de Sint inmiddels bijna weer in het land. Daarna stromen 
we zo door naar Kerst. 

• Kortom een drukke periode, maar wel gezellig. 

• Op 27 november hebben we wederom een studiedag, nu alleen met onze school. Deze gaat vooral om 
inhoud van ons onderwijs en ook borduren we voort op de studiedag van 20 oktober. 

• De rapporten zijn inmiddels meegegeven en ook de bijbehorende kindgesprekken vinden plaats. 

• Groep 8 heeft de voorlopig adviesgesprekken al in een eerder stadium dit schooljaar gehad. 

• Op 8 november was er een cultuurconferentie met workshops in Beverwijk. Een deel van ons team 
heeft daaraan deelgenomen. Inspirerend! 

Actiepunten  Wie 

Aangeven aan ouders dat Chantal zich herkiesbaar stelt en dat 
ouders zich verkiesbaar mogen stellen  
Aangeven dat Edwin extra is binnen de MR en een nieuwe ouder 

mag zich in zijn plaats verkiesbaar stellen 

MR begin nieuw schooljaar 

Kerst op het plein Sigrid 
 
4 april MR ouderavond  

Helga 
 
Delen in Nieuwsbrief 
 

Overleg met gemeente over bibliotheek Helga 

Doorgeven aan team: 
Bijlage koppelen aan activiteit/evenement 

 
Helga 

Informeren hoe het zit met de aansprakelijkheid in geval vervoer 

door ouders wordt gedaan? 

Helga 


